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Ha collega’s,

Tk werd vanavond gebeld door Paul Blokhuis. Hij vroeg mij hoe het er voor staat met de planing van het vaccineren van

CAS en BES. Hij gaf aan daarover niet geinformeerd te zijn.

Tk heb hem beloofd dat hij begin volgende week een korte notitie krijgt van) ijn club en de vaccinatie club waarin

ingegaan wordt op hoe het staat met de voorbereidingen overzee, wanneer de supervriezers daar zijn en op de uitrol zoals

die nu gepland staat en hoe daar CN 1n past.

Ik heb hem uitgelegd dat we nu alleen nog Pfizer hebben, eerste levering ruim 500.000 en dat de levering daarna naar

verwachting Moderna 1s (goedkeuring verwacht op 6 januari, levering onbekend) en dat het ondwidelijk 1s wat met Astra

Zenica gebeurt, als die snel goedgekeurd wordt krijgen we daar flinke aantallen van en dan zou dat vaccin m1 het meest voor

de hand liggen voor CN.

Nu een kleine shipment van Pfizer naar CAS BES ligt niet voor de hand (kan het, zijn ze er tiberhaupt klaar voor), het zou

dan conform de strategie van NL alleen zijn voor personeel van kwetsbare mensen. Mi ligt het meer voor de hand om heel

CAS BES in 1 keer te vaccineren. Dan zouden ze eerder rond zijn dan in NL en dat maakt uitleggen dat we nog geen Pfizer

uit eerste lichting naar hen doen ook logisch.

Kortom, hij verzocht nader geinformeerd te worden. Kan ik nog even meekijken op wat gemaakt wordt? Zou fijn zijn! Lukt

dat in eerste helft volgende week, als het lastig is ivm vakantie hoor ik het graag. Paul gaf aan dat hij de minsters van

Volksgezondheid na de vakantie week spreekt, hij wil dan vaccinatie agenderen. Heb aangeboden bY sie ik

daarbij aanwezig kunnen zijn om de stand van zaken in NL toe te lichten trouwens.

Groet,
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